
Protokół Nr 5 /2014 

z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej  

w dniu  26 maja 2014 r. 

 

 
 

Obecni wg załączonej listy. 

Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 

 
Tematyka  Komisji:  

1.  Otwarcie posiedzenia. 

2.  Informacja dotycząca organizacji imprez „Bitwa o krowę” i obchodów „Dni Białogardu”. 

3. Sprawozdanie  Burmistrza z realizacji programu współpracy Miasta Białogard  z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego w roku 2013. 

4. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie miasta Białogard za rok 2013. 

5. Zapoznanie się z Oceną Zasobów Pomocy Społecznej na rok 2013. 

6. Rozpatrzenie projektów i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:  

   a)  programu ochrony środowiska dla miasta Białogardu na lata 2014-2017, 

   b)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

c)   zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 10.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 

Maciej Danowski.  

Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia i porządek, głosując: za-4 

(jednogłośnie). 

 

 

Ad 2 
 Informację dotyczącą organizacji imprez „Bitwa o krowę” i obchodów „Dni 

Białogardu” przedstawił P.Wiśniewski, dyrektor CKiSE. 

Dyrektor powiedział, że w tym roku turniej „Bitwa o krowę” odbędzie się w Świdwinie w 

dniu 22 czerwca. Chcą odmłodzić drużynę. Uzgadniali transport pociągiem retro do 

Świdwina, będący dodatkową atrakcją. Natomiast obchody „Dni Białogardu” przypadają na  

2-3 sierpnia. Nowością będzie międzynarodowy mini turniej miast z Gminą Olen. Ponadto 

zaplanowano koncerty: w sobotę zagra Kombii, Varius Manx, a w niedzielę - Basta, Jola 

Tubielewicz, Piękni i Młodzi. Koszt zespołów wyniesie ponad 100 tys. zł.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

A.Milczarek – prosił, aby w trakcie imprezy opróżniać śmieci, aby nie walały się pod nogami. 

Dyrektor – odpowiedział, że wystawiają  więcej koszy i zwróci na to uwagę. 
Z-ca Burmistrza – prosiła, aby nie przyjmować reklam politycznych. 

Dyrektor – wyjaśnił,  że to były życzenia od radnych. Burmistrz i radni korzystają z tego jako 

z promocji. Nie ma złudzeń, że w roku wyborczym mogą pojawiać się jakieś ulotki. 

Przewodniczący Rady – proponował bieg torem alianckich wojowników. 

Dyrektor – powiedział, że  taka propozycja była dawno składana i została zablokowana, ale to 

dobra propozycja, aby zorganizować bieg publiczny. 

  

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Komisji  zamknął w/w punkt. 

Komisja przyjęła do wiadomości przedstawioną informację. 
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Ad 3  
Sprawozdanie Burmistrza z realizacji programu współpracy Miasta Białogard  z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w roku 2013 przedstawiła Marta Budna, Naczelnik Wydz. EKS. 

Sprawozdanie  stanowi załącznik do protokołu. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

K.Skoczyk – pytał dlaczego organizacje nie wykorzystały dotacji? 

Naczelnik Wydz. EKS – stwierdziła, że pozostały drobne kwoty. 

A.Milczarek – pytał czy można sprawić, że po uchwale budżetowej  pod koniec roku będzie 

ogłoszony konkurs i będzie można składać wnioski budżetowe? 

Burmistrz – odpowiedział, że to jest problem złożony. W tym roku wyjątkowo długo trwało 

rozliczanie. Samorząd decyduje na co środki przeznacza.  

A.Milczarek – stwierdził, że w jednym worku jest wyczyn i rekreacja. Takie środki powinny 

być podzielone. 

Burmistrz – proponował, aby jedno spotkani  poświęcić temu tematowi. Niektórzy nie mają 
doświadczenia a występują o środki na inny cel np. stowarzyszenia sportowe na ochronę 
zdrowia. Są wieloletnie przyzwyczajenia i stowarzyszenia nie godzą się na zmiany. 

K.Skoczyk – stwierdził, że Klub „Iskra” awansuje do IV ligi. Radny stwierdził, że to 

poważne, jeśli chodzi o środki.  

Burmistrz – proponował, aby porozmawiać o tym na innym posiedzeniu Komisji. 

Przewodniczący Rady – proponował, aby to wypracować z Radą Sportu. 

J.Harłacz – odnośnie finansowania stowarzyszeń stwierdził, że są stowarzyszenia, które 

otrzymują środki od początku  roku a inne od maja. 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Komisji  zamknął w/w punkt. 

Komisja przyjęła do wiadomości przedstawione sprawozdanie. 

 

Ad 4  
Analizę stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie miasta Białogard za rok 2013 

przedstawiła Mariola Barcicka, Naczelnik Wydz. OŚ. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

A.Milczarek – pytał czy będzie tworzony drugi punkt zbiórki selektywnej? 

Burmistrz – odpowiedział, że musimy nabyć nieruchomość po Unitrze.  

 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Komisji  zamknął w/w punkt. 

Komisja przyjęła do wiadomości przedstawioną analizę. 
 

 

Ad 5  
Ocenę Zasobów Pomocy Społecznej na rok 2013 przedstawiła Adrianna Narkun, Z-ca 

Dyrekotra MOPS. Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

 

Komisja przyjęła do wiadomości przedstawioną informację, nie wnosząc uwag. 

 

Ad 6  
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie:  

a) programu ochrony środowiska dla miasta Białogardu na lata 2014-2017, 

Przedstawiła: Mariola Barcicka, Naczelnik Wydz. OŚ 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3 , przeciw-0, wstrzymało się-1 . 
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b) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

A.Milczarek – pytał komu ZGKiM będzie płacił? 

Skarbnik – odpowiedziała, że kwota 5600 zł jest przeznaczona na utrzymanie szaletów 

miejskich. 

A.Milczarek – poruszył problem braku łaźni dla bezdomnych. 

J.Harłacz – wniósł o zwiększenie kwoty dla ZGKiM na wymianę okien. 

Burmistrz – odpowiedział, że ma to na uwadze. W lipcu lub w sierpniu mogą się uwolnić 
środki i można to przeanalizować. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za- 3, przeciw-0, wstrzymało się-1 . 

 

 

c)   zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za- 3 (jednogłośnie). 

 

Ad 7  
Przewodniczący Komisji stwierdził brak głosów w sprawach różnych. 

 

Ad 8  
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 12.05  zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

Przewodniczący  Komisji 

              

                     Maciej Danowski 

 
 


